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Referat fra Skolemiljøutvalg (SMU) 

 

Sak 05/21: Konstituering av Skolemiljøutvalget 

Sak 06/21: Informasjon om SMU sine oppgaver og mandat 

Sak 07/21: Skolemiljø 

- Innemiljø 

 

Kuben: De voksne er kalde, elevene er varme forteller elevrådsrepresentanten, ellers er 

det bra. -Noen pulter har vært vanskelig å justere, det fungerer bra nå.  

 

Hovedbygget: Der er det bra, men biblioteket er veldig varmt. (Det arbeides med å finne 

årsaken til dette, vaktmester og eksterne er i arbeid).  

 

- Utemiljø 

 

Nytt klatrestativ: Det var veldig gøy i starten forteller elevene. Det var så mange som 

ville leke der at vi måtte ha inndeling på når de ulike trinnene kunne være der. -Nå når det 

har blitt litt mer normalt trenger vi ingen inndeling mer. Om det blir for glatt på 

klatrestativet pga været vil det stenges med sperrebånd.  

 

Ny basketballbane: banen åpnet for tre uker siden og den er veldig populær. Elevene 

mener det trengs en inndeling på banen. -Vi ser på saken.  

 

Galdhøpiggen: Det har vært snakk om at denne haugen skal jevnes med jorden, dette pga 

at den kan skape farlige situasjoner når det kommer snø og det blir dannet akebakker 
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der. Foreløpig vil ingenting skje, det er et kostnadsspørsmål. Skolen setter opp 

sperrebånd i de periodene det er glatt i akebakkene ned fra haugen.  

 

Skolehagen: Noen klasser har startet arbeidet med å plante i skolehagen. Vi ønsker å 

invitere medlemmer fra skolehagegruppe inn i neste møte slik at de kan informere.  

Sak 08/21: Eventuelt  

Er det mulig at FAU kan lage en boks hvor man kan donere bøker til biblioteket? Dette har blitt 

gjennomført med hell på naboskoler.  

 

 

 

 

 

 

 

 


